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 Zápisnica z mimoriadneho rokovania Miestneho zastupiteľstva 

                        Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

                                                          Dňa 25 .mája 2021 

 

     Rokovanie sa bude konať video konferenčným hovorom cez aplikáciu zoom .  

       

                              Začiatok : 16:00 hod                          Koniec : 16:30 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ BA –DNV pán Dárius Krajčír. Skonštatoval, že poslanci sú 

uznášania schopní . 

 

Prítomných k videohovoru :   11 poslancov                         Ospravedlnení :  Zoroslav Smolinský 

Miroslav ANTAL sa pripojil neskoršie . Zúčastnil sa až na treťom hlasovaní . Z pracovníkov sa 

ospravedlnil pán architekt Malovaný a pán kontrolór Fekiač.   

 

Hlasovanie o predloženom návrhu programu :  

 

Prezentácia :                  Za                               Proti                        Zdržal sa            Nehlasoval  

         10                           10                                  0                                  0                           0   

 

 

Bod č. 1 ) Voľba členov návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

 

Návrhová komisia : Mgr. Lenka HLAVÁČOVÁ, Mgr. Rastislav TEŠOVIČ, BC. Jozef TITTEL 

Overovatelia zápisnice: Bronislava KRAVÁRIKOVÁ  , Peter KOLEGA 

Zapisovateľka : Zdenka Paďourová  

 

Hlasovanie : 

Prezentácia :                  Za                               Proti                        Zdržal sa            Nehlasoval  

         10                           10                                  0                                  0                           0   

 

 



2 
 

 

 

Bod č.2 ) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

k návrhu VZN hlavného mesta SR Bratislavy č. ../2021  z ...2021 , ktorým sa mení VZN hlavného 

mesta SR Bratislavy č.8/ 2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel a určení parkovacích zón 

v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Starosta : Materiál bol predložený aj so stanoviskom príslušných komisií. V rámci Komisie legislatívy, 

financií , mandátovej a kontroly bolo odporúčané schváliť. Otváram k tomuto bodu rozpravu. 

Poslanec Antal : Myslím si, čo sa týka parkovacej politiky, čo sme si povedali aj na minulom, 

mimoriadnom zastupiteľstve, tak možno iba zdupľujem i to, že materiál prešiel Komisiou na ochranu  

verejného poriadku , dopravy a parkovacej politiky , kde bol schválený a odporučený na schválenie 

MZ . Na tomto stále trvám, aby sme tento materiál schválili. Preto by som ešte raz a opakovane 

požiadal kolegyne a kolegov  poslancov, aby za tento materiál zahlasovali. Ďakujem.  

Poslanec Tešovič : Ja by som sa chcel spýtať a možno mi kolega Antal bude vedieť odpovedať. Ja keď 

som zvažoval ten variant či to bude jedna zóna, alebo viac zón a akými pohnútkami ste sa zaoberali , 

že bude lepšia tá jedna zóna , ako ste sa rozhodli. Je to také praktickejšie na zavedenie ? Vyšlo to 

z nejakých výpočtov ? Podľa počtu obyvateľov sme tak na hranici. Čo mám informácie z iných väčších 

mestských častí , tak mám informácie, že schválili jednu zónu. Tak či ste sa zaoberali aj nejakým iným 

variantom. 

Poslanec Antal : K tomuto môžem povedať iba toľko, že je to dané nie iba dispozíciou MČ Devínska 

Nová Ves a počtom obyvateľov, ale aj z dôvodu toho, že je tam tesný dotyk sídlisk s práve rodinou 

zástavbou , kde v prípade  možno viac početnej zonácie by mohlo dochádzať ku zoskupovaniu 

vozidiel ,zo sídliskovej časti do rodinnej zástavby. To by mohlo do budúcnosti spôsobovať problém. Je 

to dané práve tou dispozíciou Devínskej Novej Vsi , ktorá nie je až taká veľká , ako iné mestské časti. 

A druhá vec je, aby sme nevytvárali to, aby naši občania neboli cudzincami vo svojej vlastnej mestskej 

časti. Problémy s parkovaním majú naši občania nie tak s denným, ale skôr s nočným parkovaním. 

Toto boli hlavné dôvody a zásady. Možno sú aj niektoré malé lokalitky, ktoré by stáli za úvahu, ale 

možno riešiť malé lokalitky ďalšou zonáciou podľa môjho názoru nemá veľký zmysel. 

Starosta : Môžeme pristúpiť k návrhu UMZ a hlasovaniu.  

UMZ 34/5/2021 

Hlasovanie : 

Prezentácia :                  Za                               Proti                        Zdržal sa            Nehlasoval  

         11                           10                                  1                                 0                           0   

 

 

 

Bod č. 3 ) Návrh na zverenie majetku MČ a majetku hlavného mesta SR Bratislavy ,zvereného do 

správy MČ Bratislava-Devínska Nová Ves -  Základnej škole na ulici Ivana Bukovčana č.3 
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Starosta : Materiál ste obdržali aj so stanoviskami. Nikto sa nehlási do rozpravy, dávam slovo 

návrhovej komisii.  

UMZ 35/5/2021 

Hlasovanie : 

Prezentácia :                  Za                               Proti                        Zdržal sa            Nehlasoval  

         11                           11                                  0                                  0                           0   

 

 

Bod č.4 ) Schválenie výpožičky časti pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre                          

DNV ŠPORT, spol. s .r o 

 

Starosta : Materiál ste obdržali aj so súhlasným stanoviskom komisie, ktoré bolo súhlasné.  Nikto sa 

nehlási do rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii . 

UMZ 36/5/2021 

Hlasovanie : 

Prezentácia :                  Za                               Proti                        Zdržal sa            Nehlasoval  

         11                           11                                  0                                  0                           0   

 

 

 

Bod č.5) Schválenie výpožičky časti pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa časti 

pozemkov vo vlastníctve Hl. mesta SR Bratislavy, zverené do správy MČ Bratislava-Devínska Nová 

Ves so všetkými právami a záväzkami na základe protokolu č. 11 88 0440 1900 pre Základnú školu 

na ulici Ivana Bukovčana č.3  

Bod č.6) Schválenie výpožičky časti pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre                             

DNV ŠPORT, spol. s. r o 

 

Starosta : Kolegyne z právneho oddelenia mi dali informáciu , že nakoľko sme schválili bodč. 4,     

body č. 5 a 6  už nemusia byť prerokované . Tak, že tým pádom sme vyčerpali body, ktoré majú návrh 

uznesení a môžeme pristúpiť k bodu Rôzne.  
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Bod č.7 ) Rôzne  

ZS a poslankyňa Janatová : Ja som chcela iba k tomu bodu č. 6 to, aby sa dala do zmluvy požiadavka , 

že ten areál bude slúžiť prednostne ZŠ Ivana Bukovčana. Nič iné. Tak, aby boli vždy uprednostnené 

potreby školy pred tými voľnočasovými aktivitami.  Ďakujem . 

Starosta : O tom sme aj hovorili a tak to aj bude.  

Poslanec Žatko :  Ja sa vrátim ešte k minulotýždňovému MZ , ktoré skončilo tak trochu emotívne kvôli 

mne , keď som protestoval proti spôsobu zvolania a protestoval som , že bolo zvolané v rozpore so 

zákonom. Oceňujem prístup pána starostu, že nepodpísal uznesenia a tak nikto v budúcnosti nemôže 

namietať zákonnosť prijatých uznesení. Tak isto oceňujem to, že tie body, ktoré sme dnes schvaľovali 

prešli Komisiou finančnou a legislatívy.  Tak, že si si myslím, že aj toto dnešné rokovanie MZ prešlo 

veľmi hladko a rýchlo. Zároveň by som chcel informovať kolegov poslancov a poslankyne, že pán 

starosta ma pozval na rozhovor, kde sme si vydiskutovali  vzájomné názory a utvrdili sme sa v tom, že 

obom nám ide o to isté. Ide nám o rozvoj Devínskej Novej Vsi a verím, že o to isté ide aj všetkým vám 

poslankyniam a poslancom. Teším sa na ďalšiu vzájomnú spoluprácu. Čaká nás ešte nejaký rok a pol. 

Ak niekedy budem mať  budúcnosti nejaké výhrady k niektorým krokom , budú to vždy iba vecné 

námietky, alebo rozdielny názor. Berte to tak , že sa chcem cítiť vždy súčasťou tohto tímu. Ďakujem.  

Starosta : Ďakujem pán poslanec. Myslím si, že nie iba z mojej strany, ale i zo strany mojich kolegov je 

tu vôľa spolupracovať a nájsť spoločnú cestu. Ono nám to dosť  skomplikovalo to obdobie, ktoré 

dúfajme  máme už  z veľkej časti za sebou.  Nehovorím úplne, ale emócie v ľuďoch sú vybičované. 

Snažíme sa ťahať aj napriek prekážkam  ktoré sú , ale ja čo viem , tak každý jeden z vás má svoju 

predstavu o fungovaní Devínskej Novej Vsi a snaží sa ju pretaviť . Vždy je tam ten dobrý úmysel. Ja   

tak vnímam aj podnety od vás. O to pochopenie o ktorom som hovoril - vás poprosím . Keď sa snažím 

chápať vás , tiež sa snažíte riešiť veci v rámci zastupiteľstva pre obyvateľov Devínskej a pre potreby 

celej mestskej časti a nie pre vlastné. K tomu tak pristupujem aj ja a kolegovia z úradu. To vzájomné 

pochopenie potrebujeme a potrebujeme aj vzájomné stretnutia, kde sa vyriešia aj drobné  vzájomné 

nezhody. Tak vám ďakujem za tento prístup a tak ako pán Žatko , aj ostatní poslanci máte vždy dvere 

otvorené a vieme si veľa vecí prediskutovať a vyriešiť ešte pred tým ,než by došlo k nejakému 

ostrejšiemu kontaktu . To je z mojej strany .  

                  Chcem sa vám všetkým poďakovať, že hladko prebehli komisie a ďakujem aj za ten prístup , 

ktorý máte. Vidíme sa teda najbližšie na stretnutí, ktoré sa bude týkať investičných akcií v Devínskej 

Novej Vsi , kde vás rád uvidím v plnom počte. Aby sme si prešli v akom stave sú investičné projekty 

v Devínskej Novej Vsi a ako sme pokročili. Niektoré budú aj pomaličky odovzdané , alebo sa budú 

kolaudovať. Čaká nás aj veľa projektov, ktoré otvárame tak, aby ste o tom boli informovaní ešte pred 

samým zastupiteľstvom. 

                   Ďakujem vám veľmi pekne. Končím dnešné mimoriadne zastupiteľstvo.  
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Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                      Dárius KRAJČÍR  

      prednostka  MÚ                                                                                             starosta MČ  

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                                  Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :                    Bronislava Kraváriková        ........................................... 

                                      

                                                                             Peter KOLEGA          ........................................... 

     

       

                                                                                                    Zapísala : Zdenka Paďourová  


